
Megerősítés, hogy tovább menj 
 

Debora Marasco maduriai (Olaszország) látnok asszony járt itt Budapesten, aki 17 
évesen tért meg és 1992 óta folyamatosan megjelent neki Jézus Krisztus és a 
Szűzanya, aki az Oltáriszentség Szüzének mutatkozott be. Ma már csak évente 
egyszer, a Nagyhéten újulnak ki a stigmái. Debora Budapesten, a Máriaremetei 
Kegytemplomban tartott előadást 2010. június 6-án. Biztos, hogy nem véletlen, hogy 
éppen azon a napon, amikor mi Úrnapját ünnepeltük. 

A látnok előadta, hogy meglátása szerint Manduria is egy „program” része, melyet a 
Szentlélek irányít, és legfőbb „szereplője” Szűz Mária, aki anyaként aggódik az 
emberiségért. A Szűzanya jelenései 1830-ra tekintenek vissza, Franciaországban 
kezdődtek. A franciák érdemben nem válaszoltak a hívásra. Később megjelent La 
Salett-ben aggódó Édesanyaként, majd Lourdes-ban, ahol tisztaságra hívta az 
Egyházat, mint Szeplőtelen Fogantatás. Majd Fatima és a többi jelenés következett. 
Manduria az a hely, ahol utoljára vannak nyilvános üzenetek, legalábbis olyanok, 
melyek újat mondanak. 

A katolikus Egyház Krisztus Egyháza, nem csak egy egyház. Minden vallásban van 
valami jó, de nekünk az igazságot kell keresnünk, amely a jóságok összessége. Ez 
van meg a Katolikus Egyházban. Ma nagy szükségünk van erre, a teljes igazságra. 

Jézusról leginkább csak az Édesanyja tud beszélni, aki ember, de őt Isten 
kiválasztotta, ő „a Szűz”, az összes kegyelemmel teljes. Mária missziója Jézussal, a 
Fiával való együttműködést jelenti. Ő köt össze minket a Fiúval. A Szűzanya 
mindenhol a híd, mindenhol ott van Jézus élete és működése közben. Mária a 
legtökéletesebb ajtó, hogy belépjünk és megismerhessük Jézust. Ez abból is látszik, 
hogy Jézus a keresztúton csak ránéz Édesanyjára és az erőt ad neki. Ugyanez 
történik a keresztre feszítettségében is. Jézus Márián keresztül hív minket (engem, 
téged…), azért, hogy megismerhessük az ő dicsőségét. 

Jézusnak nem az intelligenciára, a gazdagságra, a szépségre van szüksége, 
hanem ennél sokkal többre, a szívünkre! Ez az, amit Péteren keresztül is 
megmutatott, akinek hite mellett a szíve is a helyén volt. 

Tudomásul kell vennünk, hogy mindannyiunknak van missziója, a kicsiknek, a 
betegeknek is! Be kell fejeznünk az Istenkáromást, a vasárnap 
megszentségtelenítését, akkor béke lesz! 

Az Eucharisztikus Krisztus nélkül nincs béke. Lehet, hogy nem értjük meg ezeknek 
a dolgoknak a lényegét most, de legalább egy igent mondjunk Isten felé. Ez nehezen 
megy nekünk. Az üzenetek figyelmeztetéseit nagyon nem akarjuk elfogadni. Ezért 
ismétli a Szűzanya azokat újabb és újabb helyeken. A sok Mária jelenés hatására 
kezdik az emberek nyitni a szívüket. 

A Sátánnak még szörnyűséges tervei vannak az emberiséggel. A XX. század a 
legszörnyűbb század volt, rengeteg halállal. Most nagy ideológiai csata zajlik. Ebben 
a nagy csatában nekünk tudnunk kell, hogy van kezdet és van vég. A fehér az fehér, 
a fekete az fekete. Istennél minden tiszta. A mostani időszak szenvedései 
megtisztítják az Egyházat.  

Van egy dolog, ami mindennél fontosabb, ezért üldözi Máriát és a hozzá tartozókat 
a Sátán. Fatimában közölte a Szűzanya, hogy az ő Szeplőtelen Szíve 
diadalmaskodni fog. Ez nem győzelem, ez diadalmaskodás. Mert Mária és Krisztus 
már győzött. A diadalmas győzelmet a Sátán tudja, ezért az idő sürgeti. Addigra 
minél több lelket szeretne sajátjának tudni. A Sátán világos módon megnyilvánul a 
szabadkőművességben. Mindenkit hatalma alá akar gyűrni. Ezen belül egy nagy 
próbatétel ez a gazdasági válság. Ennek nem vagyunk még a mélyén. Az összes 



összekavarodás a mi nagy (valóban nagy) bűneinknek az eredménye. Remeg a Föld 
a mélységekig. A Szűzanya mondta, hogy amikor a Föld kibillen egyensúlyából, a 
tengelye megváltozik, nagyon nagy változások lesznek. Minden meg fog változni. Ezt 
a korrekt tudósok is tudják, azt mondják, hogy a Föld halad valami felé, amit nem 
tudunk. 

Ha az emberiség nem válaszol jól (nem kezd valóban engesztelni), akkor Isten 
visszaveszi a Földet Mária diadalával. A diadal annyit jelent, hogy én felismerem a 
királyságot és a lába elé borulok. Az lenne a jó, ha az egész Világ felismerné Jézus 
királyságát, Márián keresztül. ez a Szűzanya diadala. 

Amikor Manduriában megjelent Jézus és az ő Édesanyja, egyértelmű volt, hogy 
Isten nem a hangoskodást kedveli, hanem a természet csendjét – ott jelent meg. 
Először könnyezett a Szűzanya, majd véresen könnyezett, később olajat könnyezett. 
Ez az olaj az extra szűz oliva olajnál is tisztább olaj. 

Ezen a helyen a Szűzanya az Eukarisztia Szüze néven mutatkozott be. Nem úgy, 
ami ismert, hogy az Eukarisztia Anyja, nem, az Eukarisztia Szüze. Ez annyit jelent, 
hogy neki van egy személyisége, a teljesen tiszta, odaszentelt élet, ő a teljes 
mértékben odaszentelt alak, Krisztus első alakja. Krisztus a második, aki emberként 
teljesen odaszentelt alak. 

A Szent Szűz a kezében, a keze fölött fénylő Ostyával jelent meg. Ez a fénylő 
Ostya szív jellegű, él, kibocsát sugarakat. Úgy jelent meg, hogy a Szűzanya nem 
érinti meg az Ostyát, csak mutatja nekünk, mintegy felteszi a kérdést: Mit csináltok az 
Eukarisztikus Krisztussal? 

A szentáldozásokkal kapcsolatban többször kéri a Szűzanya és Jézus, hogy ne 
vegyük a kezünkbe Krisztus Szent Testét! Ismerjük fel a különbséget Krisztus és 
köztünk! Jézus Krisztus ember lett, de attól még Isten maradt! Vegyünk példát a 
Fatimában megjelent angyaltól: ő arccal a földre leborult Jézus előtt. Nekünk is 
hasonló alázattal kell viselkednünk Jézus Szent Teste, Jézus Krisztus előtt. 

A szenvedéstől általában meg akarunk szabadulni, ez emberi érzés. Pedig a 
szenvedés igen sokszor nagyon fontos az adott embernek. A szenvedés sokszor 
eszköz, hogy megtaláljuk az utat Krisztushoz. Nem jó, ha valamilyen szenvedésünket 
rögtön a pokollal vetjük össze. Az éhezés például nem a pokol. Csak egy szenvedés, 
mely lehet, hogy Krisztushoz vezet. 

Vegyük tudomásul, hogy a politikusok nem fognak megmenteni minket. A mi 
megmentőnk csak a mennyei Édesanyánk lehet! A globalizáció és a kommunizmus 
is az Ördög egy-egy formája. A kommunizmus ma is él, nem szűnt meg! 

Jézus kell, hogy az emberi élet központja legyen. Vigyázzunk, nem mellettünk van 
Jézus, ő a központban van, ő az Úr! Testvérünk ugyan, de ő az Isten Fia! Nekünk 
hódolnunk kell előtte, akkor is, ha testvérünknek nevezte magát. 

A Szűzanya ruháján II. János Pál pápa emblémájával jelent meg. II. János Pál 
pápát fehér mártírjának hívta a Szent Szűz. II. János Pál pápa halála után továbbra 
is ezzel az emblémával jelent meg, mellyel azt jelzi, hogy XVI. Benedek pápa II. 
János Pál pápa tevékenységének folytatója, nincs igazi különbség közöttük. XVI. 
Benedek pápa a kiengesztelődés pápája, ezért üvöltenek ellene. Mindezeknek be 
kell következnie. Ma is sok-sok „Júdás” van az Egyházban. Az Eukarisztikus Jézus 
kell, hogy minden központja legyen, akkor lesz ökumenizmus. 

Mária társmegváltói szerepét is tisztán kell látnunk. Ő összekötő és egyben Jézus 
mellett áll. Természetes emberi gondolat, hogy az Édesanya fogja össze a 
gyermekeket. Minket is ő fog összefogni. 

Manduriában három fehér kő van: Mária, az Eukarisztia, és Péter, a kőszikla, azaz 
az Egyház. 



Sajnos az várható, hogy üldöztetésünk lesz, és ez jót fog tenni nekünk! Fel kell 
tennünk a kérdést magunknak: Készek vagyunk-e arra, hogy felajánljuk életünket a 
Világ megmentéséért? 

A laikusoknak is van papsága, csak más, mint a felszentel papoknak. Nekünk a 
Szűzanyával együtt kell nemet mondanunk, hogy gyermekeik ne kerüljenek a Sátán 
kezébe. A Sátán olyan, mint egy kutya. Ha megkötjük, akkor ugat, de nem tud ártani! 

A végső figyelmeztetés arról fog szólni: szeretnél-e megváltozni? Ez egy szabad 
döntés lesz! De jól kell tudni dönteni. 

Mindenkinek van küldetése. Aki nem tölti be küldetését, az tolvaj, ellopja a körülötte 
levőktől azt, amit neki kellene eljuttatni hozzájuk. 

Manduria egy megerősítés. Kenet (a manduriai olaj), amely megerősít, meggyógyít, 
segít, hogy tovább menjünk a próbákon. Sok kegyelem eszköze! 

Jánossy Gábor, az előadás alapján 
 

 


